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Z á p i s   č. 3/2024 

ze zasedání VV OFS Vyškov konaného dne 16. 4. 2024 

 

 
Přítomní: Šišma, Podaný, Přibyl, Šebela, Jelínek Z., Gmitro 

                         

                    

Omluveni:       Andrla, Šebela, Uhlíř, Šubrt, Bukáček, Kalousek, Kolář   

 

Neomluveni:  

 

zahájeno v 17.00 hod. 

 

 

Program:  Zahájení, došlá pošta, kontrola úkolů 

 
1. Zpráva předsedy 
2. Zpráva sekretáře 
3. Zpráva EK 
4. Ostatní 
5. Závěr 

 
 

Zasedání VV zahájil a řídil předseda OFS Ondřej Šišma.   

Zapisovatelem pověřen sekretář Z. Jelínek, ověřovatelem dnešního zápisu Martin Šebela 

 

 

 

Došlá pošta: 

 

- Sekretář OFS Vyškov seznámil přítomné s došlou poštou. VV bere na vědomí. 

 

- Úkoly z minulých zasedání splněny 

 

Z důvodů konání MOS v Otnicích, jsou z dnešního jednání omluveni GTM a zástupce 

KMTM – dostaví se na příští zasedání VV 

 

 

 

 

mailto:ofs@vyskov.cz


ad 1) 

 

 

Předseda OFS prodiskutoval s VV otázky organizace Výjezdního zasedání JmKFS o OFS a 

konstatoval, že je vše nachystáno. Znovu zdůraznil nutnost účasti členů VV, GTM a předsedů 

komisí. Zváni jsou také členové všech odborných komisí. Jejich účast nahlásí sekretáři OFS 

jednotliví předsedové. 

 

Předseda OFS otevřel otázku sdruženého startu v soutěžích dospělých v příštím SR, po 

proběhlé diskusi přijal VV většinový názor přítomných, že definitivní rozhodnutí provede na 

příštím zasedání VV. 

 

VV bere na vědomí. 

 

ad 2)  

 

- Sekretář seznámil o průběhu vyhodnocení dotací za 2023 

- Sekretář podrobně informoval o výpadku v IS, v sekci tabulky jednotlivých soutěží, 

vše je již v pořádku, problém nenastal na OFS.  

 

VV bere na vědomí. 

 

 

ad 3) 

 

- Předseda EK Ing. Gmitro podal z ekonomického úseku, všechny platby vůči OFS jsou 

řádně zaplaceny 

 

VV bere na vědomí. 

 

ad 4) 

 

- na následující akce – VH FAČR, aktiv moravské komory, aktiv moravských KFS a 

OFS se zúčastní předseda OFS 

- Marek Podaný informoval o možnosti nákupu VEO kamery pro OFS Vyškov. 

Předseda OFS probere s KR a KMTM možnosti využití. Případné objednání kamery 

bude schváleno operativně. 

ad 5) 

 

Květnové konání VV bude včas sděleno. 

 

 

 

Jelikož nebylo dalších připomínek, předseda OFS zasedání ukončil v 19.00 hod. 

 

 

Vyškov: 16. 4. 2024 

 
 

Zapsal: Zdeněk Jelínek -  sekretář OFS Vyškov                           Ověřovatel: Ondřej Šišma 

 

 

Ondřej Šišma – předseda OFS Vyškov  


